

Title (en)

Modular arrangeable and extensible display holder to be fixed on a flat viewing area.

Title (de)

Modular aufbaubarer und erweiterbarer Informationsträger zur Anbringung auf einer ebenen Sichtfläche.

Title (fr)

Support d'information extensible et modulaire pour la fixation sur un plan de visualisation plat.

Publication

EP 0343415 A1 19891129 (DE)

Application

EP 89108196 A 19890506

Priority

DE 3817618 A 19880525

Abstract (en)

In a modular arrangeable and extensible display holder to be fixed on a flat viewing area, a plurality of adjacent receiving shafts being provided for guiding and holding, for example, a complete set of the individual symbols representing the information to be represented, a lattice body is provided, consisting of two transverse bars (4, 5) and a plurality of longitudinal bars (6.1 ... 6.n), the one bottom transverse bar (4) of which lattice body has a flat web for resting and connection on the viewing area (1) and a stepped projection (7), the top transverse bar (5) of which lattice body protrudes in relation to the basic plane of the lattice body, and the longitudinal bars (6.1 ... 6.n) of which lattice body are of T-shaped construction, the free end of the central bar lying in the basic plane of the lattice body and the front side of the T-crossbar finishing in alignment in the plane of the front side of the stepped projection (7) of the bottom transverse bar (4). Thus an inexpensive basic unit for displaying systems is available which can be fixed and extended as desired and which, due to its construction as a plastic injection moulded body, can be adapted correspondingly to any desired basic colours of the viewing area. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem modular aufbaubaren und erweiterbaren Informationsträger zur Anbringung auf einer ebenen Sichtfläche, wobei eine Mehrzahl benachbarter Aufnahmeschächte zur Führung und Halterung beispielsweise eines vollständigen Satzes der die zu repräsentierende Information repräsentierenden Einzelzeichen vorgesehen sind, ist ein aus zwei Querstreben (64,5) und einer Mehrzahl Längsstreben (6.1 ... 6.n) bestehender Gitterkörper vorgesehen, dessen eine untere Querstrebe (4) einen ebenen Steg zur Auflage und Verbindung auf der Sichtfläche (1) und einen stufenförmigen Absatz (7) aufweist, dessen obere Querstrebe (5) der Grundebene des Gitterkörpers gegenüber vorsteht, und dessen Längsstreben (6.1 ... 6.n) T - förmig ausgebildet sind, wobei das freie Ende des Mittelstegs in der Grundebene des Gitterkörpers liegt und die Stirnseite des T - Querstrichs bündig in der Ebene der Vorderseite des stufenförmigen Absatzes (7) der unteren Querstrebe (4) abschließt. Damit steht eine preiswerte Grundeinheit für Display- bzw. Anzeigesysteme zur Verfügung, die beliebig anbringbar und erweiterbar ist, und die auf Grund ihrer Ausbildung als Kunststoff-Spritzkörper beliebigen Grundfarben der Sichtfläche entsprechend angepaßt werden kann.

IPC 1-7

G09F 3/20

IPC 8 full level

G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/202 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0247349 A2 19871202 - ESSELTE METO INT GMBH [DE]
- [Y] EP 0152398 A2 19850821 - TIEDEMANN ROMAN
- [A] EP 0163913 A2 19851211 - ESSELTE PENDAFLEX CORP [US]
- [A] GB 2171831 A 19860903 - KORD DESIGNERS LTD
- [A] GB 2096377 A 19821013 - PRINT PERMANISING 1960 LTD

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0343415 A1 19891129; DE 3817618 A1 19891005; DE 3817618 C2 19910214

DOCDB simple family (application)

EP 89108196 A 19890506; DE 3817618 A 19880525